
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXII/2021
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 29 września 2021 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.50   

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 12
Radni nieobecni -   3
Radni nieobecni - Joanna Karabinowska

  Andrzej Krzykowski
  Grzegorz Żmijewski.
    

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy
obecności quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza,
Sekretarza, radnych oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Przyjęcie informacji  o stanie realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny
2020/2021,  w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Miasta i Gminy Miłomłyn.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2021-
2026.

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Miłomłyn.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Tarda.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2021-2035.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn
na 2021 r.
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12. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  wystąpił  z  wnioskiem
formalnym o rozszerzenie porządku obrad o punkt  nr  10 pt  „Podjęcie uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy Miłomłyn” oraz punkt nr 11 pt.
„Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w obrębie Wólka Majdańska”.

W tym czasie na sesję Rady przybył radny Andrzej Krzykowski.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał zgłoszony wniosek
pod głosowanie.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził  że  wniosek
został przyjęty. W związku z tym dotychczasowe punkty 10, 11, 12, 13, 14 przyjmują
numerację  12, 13, 14, 15, 16.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  radni
otrzymali  projekt  protokołu  drogą  elektroniczną,  w  związku  z  tym  mogli  się
zapoznać z jego treścią przed sesją. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne wniosek o przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 września 2021 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
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Nr  XXXII/2021  z  sesji  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

   
Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr XXXII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radna  Małgorzata  Düformantel  w  nawiązaniu  do  sprawy  opracowania
dokumentacji  pomiaru  hałasu  przy  trasie  S7  w  Miłomłynie  zapytała,  w  jakich
punktach w Miłomłynie był prowadzony pomiar, czy też będzie on dopiero robiony.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  pomiar
hałasu  został  już  zrobiony.  Gmina  podpisała  w  tej  sprawie  umowę  z  Polską
Akademią  Nauk.  Pomiar  hałasu  przeprowadzono  w  jeden  dzień  w  trzech
punktach:  koło  tężni  solankowej,  koło  Ziemak  oraz  bliżej  trasy  S7.  Urząd  nie
otrzymał jeszcze wyników pomiaru hałasu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono innych pytań.

Adn. pkt 4. Przyjęcie  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok
szkolny  2020/2021,  w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn.

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021,
w  tym  o  wynikach  sprawdzianu  i  egzaminu  w  szkołach  prowadzonych  przez
Gminę  Miłomłyn  przedstawił  w  formie  prezentacji  multimedialnej  Sekretarz
Miasta i Gminy Ryszard Portka.

Informacja wg załącznika
Nr 6 do protokołu Nr XXXII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Sekretarz Miasta i  Gminy Ryszard Portka zwrócił  się  z  prośbą o przyjęcie
przedstawionej informacji poprzez głosowanie.
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W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przeprowadzenie
głosowania poprzez podniesienie ręki.

„Za” przyjęciem przedstawionej informacji głosowało 13 radnych, „przeciw”
0, „wstrzymało się” 0.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad
wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego
zasobu Miasta i Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  zmiany  poprzednio  podjętej  uchwały.  Dokonanie  zmiany  tej
uchwały zasugerował Wydział Nadzoru Urzędu Warmińsko-Mazurskiego. Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały
w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/259/2021
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miłomłyn na lata 2021-2026.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniego  Programu  Gospodarowania  Mieszkaniowym  Zasobem  Gminy
Miłomłyn na lata 2021-2026 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/260/2021
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  i  gminy
Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia zmiany
Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
i gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/261/2021
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Tarda.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy terenu ośrodka wczasowego w Tardzie, gdzie organizowane są
obozy dla dzieci. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  obrębu
geodezyjnego Tarda została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/262/2021
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 49 położonej w obrębie Liwa. Komisje Rady Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w miejscowości Liwa została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/263/2021
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Studium
Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy m. in. działki  nr 5/4 w obrębie Wólka Majdańska. Komisje Rady
Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  przystąpienia  do
zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego
Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/264/2021
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w obrębie Wólka Majdańska.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 5/4 w obrębie Wólka Majdańska. Komisje Rady Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Miłomłyn w obrębie Wólka Majdańska została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/265/2021
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2021-2035.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2021-2035 została podjęta
jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/266/2021
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2021 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z  dnia  29  września  2021  r.
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XXXII/2021 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  w sprawie zmian w budżecie
Miasta i Gminy Miłomłyn na 2021 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/267/2021
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 15. Wolne wnioski i informacje.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  elementy  małej
architektury  towarzyszące  tężni  w  Miłomłynie  wykonane  z  drewna  są  czarne.
W  związku  z  tym  zapytał,  czy  przewiduje  się  konserwację  tych  elementów.
Brak  konserwacji może doprowadzić za kilka lat do ich zniszczenia.   

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że rozmawiał
na  ten  temat  z  osobami,  które  budują  tężnię.  Poinformowali  oni,  że  elementy
z dębu są olejowane i one będą czarniały.  

Radna  Małgorzata  Düformantel  przypomniała,  że  na  Osiedlu  200  lecia
Konstytucji 3 Maja w Miłomłynie był przeprowadzony pomiar hałasu, który wykazał
jakieś przekroczenia. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad podważyła
wiarygodność tych pomiarów. W związku z tym zapytała, co dalej można z tym
zrobić.
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  urząd
przesłał  stanowisko  GDDKiA  do  firmy,  która  dokonywała  pomiaru  hałasu.
Firma  ta  przedstawiła  swoje  stanowisko,  które  zostało  przesłane  do  GDDKiA.
Instytucja ta nie odniosła się jeszcze do tego stanowiska.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że w tej sprawie skierowała
również pismo do Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Warmińsko-Mazurskiego,
który odpisał, że czeka na odpowiedź GDDKiA.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, czy badania, które
były przeprowadzone dla uzdrowiska, będą jeszcze powtarzane i czy wtedy można
jeszcze  zrobić  takie  badania  też  przez  Polską  Akademię  Nauk,  która  jest
szanowaną instytucją i być może te badania nie będą podważane.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że jak będą
te wyniki badań, to będzie argument, by ruszyć tą sprawę. Uważa, że o sprawę
postawienia dodatkowych ekranów dźwiękochłonnych przy trasie S7 w Miłomłynie
zabezpieczających  przed  hałasem  trzeba  walczyć, gdyż  przedstawiciele  PAN
stwierdzili,  że  hałas  przy  trasie  obwodowej  jest  trochę  za  duży,  ale  w  samym
uzdrowisku jest już dopuszczalny.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała,  że w tej sprawie napisała
nawet skargę do Unii Europejskiej, która raczej będzie kazała załatwić tą sprawę
w  Polsce.  Obiecuje  mieszkańcom  tego  osiedla,  że  w  dalszym  ciągu  będzie
prowadziła  starania  w  kierunku  postawienia  dodatkowych  ekranów
dźwiękochłonnych przy trasie S7 w Miłomłynie. Zastanawia ją fakt, że nikt nie chce
przyjechać  do  Miłomłyna  na  wizję  lokalną.  Zaprasza  przedstawicieli  instytucji
odpowiedzialnych za tą sprawę, żeby przyjechali na wizję lokalną na ulicę Ilińską,
gdyż ocena sytuacji zza biurka nie oddaje rzeczywistego hałasu przejeżdżających
pojazdów  samochodowych.  Nikt  się  nad  tym  nie  chce  pochylić,  bo  wiadomo,
że za tym idą pieniądze. Wiadomo, że jest potrzeba postawienia tam dodatkowych
ekranów. Nie wie, czemu z tą sprawą jest aż tak wielki problem.

Radny Piotr Antoszewski powrócił do sprawy poprawy bezpieczeństwa na
przejściach dla pieszych w Miłomłynie. Wie, że w ramach programu bezpiecznej
infrastruktury  drogowej  na  lata  2021-2022  w  ramach  Funduszu  Rozwoju  Dróg
w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych będzie
ogłoszony kolejny nabór wniosków na dofinansowanie w wysokości od 50 do 80 %.
Wie, że pozostało około 20 mln zł w województwie na dofinansowanie przejść dla
pieszych.  Może  więc  warto  wystąpić  o  dofinansowanie  tego  przejścia  na
ul.  Nadleśnej  w Miłomłynie,  co zgłaszał  na poprzedniej  sesji  Rady i  ewentualne
doświetlenie  przejść  dla  pieszych  na  drodze  powiatowej.  Uważa,  że  można
z  powiatem  podpisać  porozumienie  i  wykonać  te  przejścia,  co  poprawi
bezpieczeństwo  naszych  mieszkańców.  Jeżeli  powiat  nie  zrobi  tych  przejść,
to gmina może zrobić je sama i skorzystać z tego dofinansowania.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  powiat
pozyskał  już  pieniądze,  nie  wie  czy  podpisał  już  umowę.  Przejście  przy  szkole
w Miłomłynie będzie zrobione podobnie jak przejście w Ostródzie (doświetlone
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w asfalcie).  Ma opracowaną organizację ruchu na ulicy Nadleśnej w Miłomłynie
(przy bibliotece). Przeanalizuje budżet na rok przyszły pod kontem zabezpieczenia
wkładu własnego na realizację tego zadania. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  jest
inicjatywa radnych, by spotkać się po sesji i porozmawiać na temat jednej sprawy,
która wymaga omówienia z Burmistrzem i  z  Panią Skarbnik.  W związku z tym
zwrócił się z prośbą do radnych o pozostanie po sesji. Następnie zapytał, na jakim
etapie są działania w kierunku opracowania koncepcji zagospodarowania terenu
„Wyspy” w Miłomłynie, bo wiadomo, że Burmistrz spotkał się z osobą, która miała
to opracować.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że ta osoba
jeszcze się nie zgłosiła. Postara się z nią skontaktować. Urząd ma dwie koncepcje:
1/  zagospodarowania  parku  na  „Wyspie”,  2/zagospodarowania  budynku
znajdującego  się  na  jej  terenie.  Tak  jak  po  poprzedniej  sesji  radny  Piotr
Antoszewski mówił nt. przekazania tego obiektu w zarządzanie na rzecz Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury. Zastanawia się,  jak pozyskać pieniądze na  remont
tego  obiektu.  Są  cztery  pomysły,  co  tam  zrobić.  Urząd  robi  w  tej  chwili  trzy
koncepcje  zagospodarowania  terenu:  „Wyspy”,  za  wieżą  kościelną  i  przy  tężni
solankowej w Miłomłynie w kierunku jeziora. Koncepcje są tworzone bezpłatnie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  przypomniał,
że  do 15  października br.  komisje Rady,  mieszkańcy i  organizacje  pozarządowe
mogą zgłosić wnioski do projektu budżetu gminy na rok przyszły.  

W dalszym ciągu Przewodniczący Rady zaprosił w imieniu urzędu, który jest
współorganizatorem inscenizacji  rozpoczęcia  budowy  Kanału  Elbląskiego  na
tę  imprezę,  która  odbędzie  się  16.10.br  o  godz.  12.00  na  rynku  w  Miłomłynie,
z  przejściem  przy  akompaniamencie  orkiestry  na  śluzę.  W  planie  jest
zorganizowanie wystrzałów armatnich, które mogą być atrakcją w Miłomłynie.  

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Adn. pkt 16. Zakończenie obrad sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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